
Theorie 
Veel zelfstandige naamwoorden hebben een meervoud op -en: 
boek ⇒ boeken, weg ⇒ wegen, das ⇒ dassen, kloof ⇒ kloven. 
 
Bij veel woorden krijg je de meervoudsvorm door er simpelweg -en achter het woord 
te plakken: 

boer ⇒ boeren, dans ⇒ dansen, lot ⇒ loten  
 
Maar niet bij alle woorden kan je dat doen: 

• Soms moet je de laatste letter verdubbelen, anders klopt de uitspraak niet meer: 
klas ⇒ klassen, rat ⇒ ratten, straf ⇒ straffen. 
  

• Soms moet je een klinker 
weghalen: straat ⇒ straten, been ⇒ benen, sloot ⇒ sloten. 
  

• Soms moet je een -f veranderen in een -v: brief ⇒ brieven, raaf ⇒ raven, 

golf ⇒ golven. 
  

• Soms moet je een -s veranderen in een -z: huis ⇒ huizen, kaas ⇒ kazen, 

pees ⇒ pezen. 

 


